
Emlékeztető, 
 

mely készült a HSHE Elnökség  2010. 09. 07-ei munkaértekezletéről. 
 
Időpont: 2010. 09.07. 16 óra. 
 
Helyszín: Budapest, X. kerület, Ceglédi út  30.  
 
Jelen vannak: Oldal Ferencné, Abramowszky Béláné, Lukács Balázs, Szántó Sándor 
és   Légmán Miklós. 
 
Az Elnökség az alábbi napirendi pontokat tárgyalta meg: 1./ Az emlékkönyv ügye 2./ 
Őszi buszkirándulás 3./ Bejelentések. 
 

1. számú napirend. (Az emlékkönyv ügye.) 
 
Légmán Miklós: 
 
Bejelenti, hogy egy névtelen adakozó 300.000 forint átutalást teljesített az Egyesület 
egyszámlájára. A közlemény rovatban az szerepel, hogy ezt az összeget a „100 éves 
a Kábelüzem” projekt felgyorsítására kell fordítani. Hozzászólásokat kér. 
 
Lukács Balázs: 
 
Ő már tárgyalt Vitéz Ferenc úrral, aki a Margitáról szóló emlékkönyvet írta meg. A 
javaslata az, hogy még ebben az évben határozzuk meg a következő csomóponti 
kérdéseket: 1./ Kihez szóljon? 2./ Mi legyen a szerkezete?3./ Milyen terjedelemben 
szóljunk az építésről, a szerelésről, általában a szakmáról és milyen terjedelemben 
adjuk közre az életút interjúkat? 
 
Szántó Sándor: Ő is kérdéseket fogalmaz meg: 1./ Kinek készítjük? 2./ Hány példány 
legyen? 3./ Milyen súllyal szóljunk a klasszikus „Kábelüzemről”, és milyen súllyal az 
1990-es évet követő korszakról? Javasolja, hogy a nagy munkákról (L2, koaxiális 
kábelek délen és északon, folyamkábel fektetés a Dunán, stb.) kiemelten szóljunk. 
 
Oldal Ferencné: Indítványozza, hogy a cím ez legyen: „Volt egyszer egy Kábelüzem” 
Szerinte az emlékkönyv merítsen a „70 éves a Kábelüzem” című kiadványból is. 
 
Légmán Miklós: Indítványozza, hogy Lukács Balázs az emlékkönyv szerkezetére és 
tartalmára vonatkozó csomóponti javaslatokat egy A4-es lapon foglalja össze és 
küldje meg az elnökség tagjainak, valamint a Szerkesztő Bizottság tagjainak 
2010.09.30-áig. Októberben pedig egy új elnökségi ülésen határozzuk meg a további 
menetrendet. 
 
Ezzel mindenki egyetért.  
     
1/2010. (09-07.) számú határozat:  Az Elnökség felkéri Lukács Balázs barátunkat, 
hogy az emlékkönyv szerkezetével és tartalmával kapcsolatos javaslatokat egy A4-
es lapon foglalja össze és küldje meg az elnökség és a Szerkesztő Bizottság tagjai 
részére. 



 
2. számú napirend (Őszi buszkirándulás) 
 
Légmán Miklós: Októberre buszkirándulást terveztünk Nagyvázsonyba és 
Balatonudvariba, a Múzeumi Egyetértés Egylet tagságával együttműködve. Az Egylet 
képviselője, Málnási András elmondta, hogy az Egylet éppen októberben a 
Jászságba szervez buszkirándulást. Erre figyelemmel a javaslatom az, hogy a 
nagyvázsonyi kirándulást 2011. májusára toljuk el. 
 
Ezzel mindenki egyetért.  
 
2/2010. (09-07.) számú határozat: Az Elnökség a 2010. októberére Nagyvázsonyba 
tervezett kirándulást átütemezi 2011. májusára. 
 
3. számú napirend. (Bejelentések.) 
 
Légmán Miklós: Litauszky Ferenc barátunk vállalja, hogy a tagjaink gyerekeinek, 
unokáinak grátisz lovaglást nyújt a Budapesttől 22 kilométerre fekvő Sóskúton. 
Litauszky Ferenc elérhetőségei: A./ 2038 Sóskút, Bajcsy Zs. út 61. B./ 06/30/466-
1394 C./ lovassport@lovassport.hu 
 
Oldal Ferencné: Az APEH előzetes tájékoztatása szerint október hónapban 
körülbelül 70.000 forint bevétel várható az egyszázalékos felajánlásokból. 
 
Lukács Balázs: A vecsési Káposzta Fesztivál szeptember 25-én és 26-án lesz. Az 
idei böllérverseny időpontja 2010-11-27-e. Mindenkit szeretettel vár. 
 
Légmán Miklós: 2010-09-10-én új pályázatot nyújtunk be a megújult Magyar Posta 
Zrt-éhez, melyet ő személyesen fog elvinni Szilágyi Mária kommunikációs igazgató 
asszonyhoz. 
 
Javasolja, hogy Bozóki Csaba pályázatíró részére az elnökség küldjön köszönő 
levelet.  
 
Lejegyezte: Légmán Miklós.      
 
                   
             


